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Abstract (en)
In a ski (1) with a damping element (5) for damping shocks acting transversely to the longitudinal direction of the ski in the region of a ski binding,
with a support body (3) for at least one layer of damping material (5), in particular elastomeric damping material, arranged between the support body
(3) and the ski (1), the support body (3) is, in a central region (4) lying between its front and rear ends lying in the longitudinal direction of the ski,
rigidly connected directly to the upper belt (7) of the ski, and, in front of and behind the central region (4), connected to the upper side of the ski (1),
the damping material (5) being interposed. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Ski (1) mit einem Dämpfungselement (5) zur Dämpfung von quer zur Skilängsrichtung im Bereich einer Skibindung wirkenden Stößen,
mit einem Tragkörper (3) für wenigstens eine zwischen dem Tragkörper (3) und dem Ski (1) angeordnete Schicht aus Dämpfungsmaterial (5),
insbesondere elastomerem Dämpfungsmaterial, ist der Tragkörper (3) in einem mittleren zwischen seinem in Skilängsrichtung liegenden Vorder-
und Hinterende liegenden Bereich (4) unmittelbar starr mit dem Obergurt (7) des Skis verbunden und vor und hinter dem mittleren Bereich (4) unter
Zwischenschaltung des Dämpfungsmaterials (5) an die Oberseite des Skis (1) angeschlossen <IMAGE>
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